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Zápis č. 5/2025 z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Lány 
 
 

 
Den konání:                    23.6.2025 
Místo konání:    sál Restaurace Bechnerův statek, č.p. 18, Lány 
Jednání probíhalo od - do:   18:00 – 19:01 hodin 
Členů zastupitelstva obce:   11 
 
(Mgr. Magdalena Elznicová Mikesková, Vilém Hamouz, Martina Hořejší, Ing. Vlastimil 
Hořejší, Jakub Joachim, JUDr. Ernest Kosár, Petr Králíček, Vladan Picka, Ing. Ivana 
Píšová, Petr Šidík, Pavlína Švigárová) 
 
 
Z toho:   10 přítomných 
Omluveni:        1 Ing. Vlastimil Hořejší 
Občanů:       4 
  
Program jednání: 
 
1. Zahájení, určení ověřovatelů a zapisovatele 
2. Schválení programu 
3. Kontrola usnesení č. 4/2025 ze dne 19.5.2025 
4. Kontrola zápisu č. 4/2025 ze dne 19.5.2025 
5. Rozpočtová změna č. 4/2025 
6. Schválení přijetí peněžního daru pro ZŠ Lány 
7. Schválení snížení kapacity MŠ Lány  
8. Schválení úplaty za předškolní vzdělávání v MŠ Lány ve školním roce 2025/2026 
9. Schválení úplaty za pobyt ve školní družině ZŠ Lány ve školním roce 2025/2026 
10. Schválení Smlouvy o využití obecního systému odpadového hospodářství pro zpětný 

odběr odpadních elektrozařízení – stacionární kontejnery 
11. Schválení Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace na podporu kultury z rozpočtu 

Středočeského kraje 
12. Schválení Dohody o změně veřejnoprávní smlouvy uzavřené mezi Statutárním městem 

Kladnem a obcí Lány o zajišťování výkonu přenesené působnosti ve věcech přestupků 
13. Schválení Dodatku č. 2 ke smlouvě o dílo – Janustav s.r.o. 
14. Schválení vypsání veřejné zakázky na akci „Pumptrack Lány“ 
15. Diskuze 
___________________________________________________________________ 
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K bodu č. 1 – Zahájení, určení ověřovatelů a zapisovatele 
 
Starosta obce JUDr. Ernest Kosár navrhuje jako ověřovatele dnešního zápisu Petra Šidíka 
a Viléma Hamouze. Jako zapisovatelku určuje Terezu Lomberskou. Jiný návrh nebyl 
vznesen, dává hlasovat k navrženému usnesení. 
 
 
Diskuse: ---------------- 
 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce Lány schvaluje ověřovatele zápisu Petra Šidíka a Viléma Hamouze, 
zapisovatelku Terezu Lomberskou.  
 
Hlasování: pro: 10  proti: 0  zdrželi se: 0 
 
Návrh byl přijat jako usnesení č. 5/2025/1 
 

 
K bodu č. 2 – Schválení programu  
 
Starosta obce JUDr. Ernest Kosár předkládá program dnešního zasedání a žádá 
zastupitele o návrhy na doplnění programu. 
 
Diskuse: --------------- 
 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce Lány schvaluje program dnešního zasedání. 
 
Hlasování: pro: 10   proti: 0  zdrželi se: 0 
 
Návrh byl přijat jako usnesení č. 5/2025/2 
 

 
K bodu č. 3 – Kontrola usnesení č. 4/2025 ze dne 19.5.2025 
 
Místostarosta obce Petr Králíček provedl kontrolu usnesení č. 4/2025 z veřejného 
zasedání zastupitelstva obce ze dne 19.5.2025 a konstatuje, že všechny úkoly byly 
splněny. 
 
Diskuse: ------------- 
 
Návrh na usnesení:  
 
Zastupitelstvo obce Lány schvaluje kontrolu usnesení č. 4/2025 z veřejného zasedání ZO 
ze dne 19.5.2025. 
 
Hlasování: pro: 10       proti:  0 zdrželi se: 0  
 
Návrh byl přijat jako usnesení č. 5/2025/3 
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K bodu č. 4 – Kontrola zápisu č. 4/2025 ze dne 19.5.2025 
 
Místostarosta obce Petr Králíček konstatuje, že zápis z minulého veřejného zasedání 
ověřovatelé Mgr. Magdalena Elznicová Mikesková a Pavlína Švigárová podepsali. 
Písemně nebyly vzneseny žádné připomínky. Táže se, zda má k minulému zápisu někdo 
připomínku. 
 
  
Diskuse: ------------------ 
 
 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce Lány schvaluje zápis č. 4/2025 z veřejného zasedání ZO ze dne 
19.5.2025. 
 
 
Hlasování: pro: 10     proti: 0     zdrželi se: 0  
 
Návrh byl přijat jako usnesení č. 5/2025/4 
 

 
K bodu č. 5 – Rozpočtová změna č. 4/2025 
 
Místostarostka obce Ing. Ivana Píšová předkládá ke schválení rozpočtovou změnu            
č. 4/2025 - příloha č. 1 
 
Diskuse:  
 
Místostarosta obce Petr Králíček se dotazuje na přesun finančních prostředků z položky 
rozhlas do položky škola. Ptá se, jestli rozhlas v letošním roce nebude, když se odeslaly 
veškeré podklady pro dotaci.  
 
Starosta obce JUDr. Ernest Kosár odpovídá, že zatím neví, zda rozhlas v letošním roce 
bude realizován a v tuto chvíli potřebujeme přesunout finance do položky škola (tělocvična 
nebyla v rozpočtu a nepředpokládalo se, že se bude dělat komplet vybavení do tělocvičny 
a že se bude navyšovat cena na stavbě z důvodů změn v projektu), pokud se rozhlas 
bude letos realizovat přesunou se na něj finance z jiné položky. 
 
Místostarosta obce Petr Králíček se dotazuje, proč se na nepřesunou finance na školu 
z položky komunikace Sadová. 
 
Starosta obce JUDr. Ernest Kosár odpovídá, že z položky Sadová se finance přesouvají 
na sportoviště ve vlastnictví obce. 
 
Zastupitel Jakub Joachim konstatuje, že v položce Sadová je nyní částka 3 800 000 Kč. 
 
Starosta obce JUDr. Ernest Kosár navazuje a sděluje, že nevíme, jaká bude částka za 
komunikaci Sadová, protože v současné době se připravuje nový rozpočet. Do konce 
srpna projektant připraví nový rozpočet, který bude použit pro výběrové řízení. 



4 

 

Zastupitelka obce Pavlína Švigárová se dotazuje na realizaci rozhlasu. Zda bude realizace 
delší než 3 měsíce a budeme se muset sejít dříve, aby se mohla případně udělat nová 
rozpočtová změna. 
 
Starosta obce JUDr. Ernest Kosár a místostarosta obce Petr Králíček odpovídají, že 
v současné chvíli nedokážeme odhadnout, kdy se rozhlas bude realizovat. Byly odeslány 
podklady pro dotaci ke kontrole a finalizaci a čekáme na vyhlášení dotace a podání 
žádosti a jejího vyhodnocení. 
 
Zastupitel Jakub Joachim se dotazuje na přesun financí na sportoviště v majetku obce ve 
výši 2 500 000 Kč. 
 
Starosta obce JUDr. Ernest Kosár odpovídá, že se jedná o rezervu pro 2 velká sportoviště, 
která máme. Jedná se o pumptrack a fotbalové kabiny. Na lesním areálu se udělalo už 
oplocení, chceme tam nějaké vybavení, na kabinách se také pokračuje. Jedná se o stavbu 
a tam někdy vzniknou práce navíc. Jedná se o rezervu, aby se to mohlo všechno dodělat. 
 
Zastupitel obce Jakub Joachim konstatuje, že nyní máme v rozpočtu 9 434 000 Kč, což 
jsou fotbalové kabiny a stavby 3 840 000 Kč, což je nejspíš na pumptrack a dětská hřiště a 
nyní tedy chceme k těmto částkám přidat ještě 2 500 000 Kč ze silnic.  
 
Místostarosta obce Petr Králíček odpovídá, že dětská hřiště se letos nepředpokládají, je to 
na celý lesní areál, nejen na pumptrack. 
 
Starosta obce JUDr. Ernest Kosár odpovídá, že je to rezerva, kterou můžeme nyní na léto 
přesunout, abychom byli připraveni. Stavba se dodělává a můžou vzniknout vícenáklady. 
Audit to vyžaduje, teď je doba, kdy můžeme být připraveni. Zatím se fakturovala jen malá 
část. 
 
Zastupitel obce Jakub Joachim se dotazuje, že na kabiny byla udělaná smlouva na cca 
9 500 000 Kč, tak jestli se předpokládá, že budou nějaké vícenáklady v nějakých částkách 
vyšších. 
 
Starosta obce JUDr. Ernest Kosár odpovídá, že nějaké vícenáklady budou, protože se 
jsme je vyvolali my. Musí se udělat nábytek, řeší se víc věcí najednou, s vrtem, závlahy se 
řeší, Je to stále v běhu a musím reagovat až to přijde. Musíme být připraveni na léto až se 
bude stavba dodělávat. 
 
Zastupitel obce Jakub Joachim konstatuje, že když se schvaloval výsledek výběrového 
řízení na stavbu fotbalových kabin, tak byl ujišťován, že částka cca 9 500 000 Kč je finální. 
Byl by nerad, aby se částka navýšila o 2 500 000 Kč. 
 
 
 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce Lány po projednání schvaluje rozpočtovou změnu č. 4/2025 – příloha 
č. 1 
 
Hlasování: pro: 10   proti: 0     zdrželi se: 0  
 
Návrh byl přijat jako usnesení č. 5/2025/5 
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K bodu č. 6 – Schválení přijetí peněžního daru pro ZŠ Lány 
 
Místostarostka obce Ing. Ivana Píšová předkládá zastupitelům ke schválení žádost 
ředitelky ZŠ Lány Mgr. Ivety Vrabcové o souhlas s přijetím peněžního daru ve výši          
100 000 Kč od Spolku rodičů a přátel dětí školy, se sídlem Lány, Školní 93, 270 61. 
 
Účelové určení daru: učebnice včetně elektronických, pracovní sešity, učební pomůcky, 
mobiliář školy. 
 
 
Diskuse: ---------------- 
 
 
Návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce Lány po projednání schvaluje žádost ředitelky ZŠ Lány Mgr. Ivety 
Vrabcové o přijetí peněžního daru ve výši 100 000 Kč od Spolku rodičů a přátel dětí školy, 
se sídlem Lány, Školní 93, 270 61. 
 
Hlasování:  pro: 10      proti: 0        zdrželi se: 0 
 
 
Návrh byl přijat jako usnesení č. 5/2025/6 
 

 
K bodu č. 7 – Schválení snížení kapacity MŠ Lány  
 
Místostarostka obce Ing. Ivana Píšová předkládá zastupitelům ke schválení žádost 
ředitelky MŠ Lány Jaroslavy Titzové o snížení kapacity Mateřské školy Lány, se sídlem 
Lány, Školní 373, 270 61 pro školní rok 2025/2026 na 88 dětí. 
 
Nynější kapacita MŠ Lány je 100 dětí. K zápisu pro školní rok 2025/2026 přišlo 24 dětí, a i 
přesto nebude naplněna kapacita MŠ. V příštím školním roce bude MŠ Lány navštěvovat 
82 dětí.  
 
 
Diskuse: ----------------- 
 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje žádost ředitelky MŠ Lány Jaroslavy Titzové o 
snížení kapacity Mateřské školy Lány, se sídlem Lány, Školní 373, 270 61 pro školní rok 
2025/2026 na 88 dětí. 
 
Hlasování: pro:  10          proti:     0            zdrželi se: 0 
 
 
Návrh byl přijat jako usnesení č. 5/2025/7 
___________________________________________________________________ 
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K bodu č. 8 – Schválení úplaty za předškolní vzdělávání v MŠ Lány ve školním roce 
2025/2026 
 
Místostarostka obce Ing. Ivana Píšová předkládá zastupitelům ke schválení pro školní rok 
2025/2026 výši úplaty za předškolní vzdělávání v MŠ Lány ve výši 650,-Kč / měsíc. 
 
V souladu s § 123 odst 2 a 4 zákona č. 561/2004 Sb., školský zákon a podle § 6 vyhlášky 
č. 14/2005 Sb., o předškolním vzdělávání v platném znění je zřizovatel povinen stanovit 
výši úplaty za předškolní vzdělávání.  
 
Výše úplaty může být maximálně 8% z minimální měsíční mzdy stanovené nařízením 
vlády č. 567/2006 Sb., upravující minimální mzdu.  
 
Od 1.1.2025 je stanovena výše minimální měsíční mzdy na 20 800 Kč. 
 
 
Diskuse: ----------------- 
 
 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce Lány po projednání schvaluje v souladu s § 123 odst 2 a 4 zákona č. 
561/2004 Sb., školský zákon a podle § 6 vyhlášky č. 14/2005 Sb., o předškolním 
vzdělávání v platném znění pro školní rok 2025/2026 výši úplaty za předškolní vzdělávání 
v MŠ Lány ve výši 650,-Kč / měsíc. 
 
Hlasování: pro   10          proti:     0            zdrželi se: 0 
 
Návrh byl přijat jako usnesení č. 5/2025/8 
______________________________________________________________________ 
 
K bodu č. 9 – Schválení úplaty za pobyt ve školní družině ZŠ Lány ve školním roce 
2025/2026   
 
Místostarostka obce Ing. Ivana Píšová předkládá zastupitelům ke schválení pro školní rok 
2025/2026 výši úplaty za pobyt ve školní družině ZŠ Lány ve výši 100,-Kč / měsíc. 
 
V souladu s § 123 zákona č. 561/2004 Sb., školský zákon je zřizovatel povinen stanovit 
úplatu za pobyt ve školní družině. 
 
Výše úplaty může být maximálně 4% z minimální měsíční mzdy stanovené nařízením 
vlády č. 567/2006 Sb., upravující minimální mzdu.  
 
Od 1.1.2025 je stanovena výše minimální měsíční mzdy na 20 800 Kč. 
 
 
Diskuse: ----------------- 
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Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce Lány po projednání schvaluje v souladu s § 123 zákona č. 561/2004 
Sb., školský zákon pro školní rok 2025/2026 výši úplaty za pobyt ve školní družině ve výši 
100,-Kč / měsíc. 
 
Hlasování: pro   10          proti:     0            zdrželi se: 0 
 
Návrh byl přijat jako usnesení č. 5/2025/9 
__________________________________________________________________ 
 
K bodu č. 10 – Schválení Smlouvy o využití obecního systému odpadového 
hospodářství pro zpětný odběr odpadních elektrozařízení se společností ASEKOL 
a.s. (stacionární kontejnery) 
 
Zastupitel obce Lány Jakub Joachim předkládá zastupitelům ke schválení Smlouvu o 
využití obecního systému odpadového hospodářství pro zpětný odběr odpadních 
elektrozařízení se společností ASEKOL a.s., se sídlem Československého exilu 2062/8, 
Praha 4, 143 00 na umístění stacionárních kontejnerů. 
 
Stacionární kontejnery na zpětný odběr elektrozařízení budou umístěny v Lánech u 
Židovského rybníka a v ul. U Špýcharu a ve Vašírově. 
 
Diskuse: -------------------- 
 
 
Návrh usnesení: 
 

I. Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o využití obecního systému odpadového 
hospodářství pro zpětný odběr odpadních elektrozařízení se společností ASEKOL 
a.s., se sídlem Československého exilu 2062/8, Praha 4, 143 00. 

 
II. Zastupitelstvo obce ukládá starostovi smlouvu podepsat 

 
 
Hlasování: pro: 10   proti: 0   zdrželi se: 0 
 
 
Návrh byl přijat jako usnesení č. 5/2025/10 
 
 
K bodu č. 11 – Schválení přijetí dotace z rozpočtu Středočeského kraje a souhlas 
s uzavřením smlouvy o poskytnutí dotace   
 
Místostarostka obce Lány Ing. Ivana Píšová předkládá zastupitelům ke schválení přijetí 
dotace z rozpočtu Středočeského kraje a uzavření smlouvy na projekt Pořádání tradičních 
staročeských akcí na Lánech.  
 
Dotace z rozpočtu Středočeského kraje činí 110 000 Kč.  
 
Dotace byla poskytnuta ze Středočeského fondu kultury a obnovy památek, Podpora 
kultury - KUL/KUL/00145/2025. 
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Diskuse: ----------------- 
 
Návrh na usnesení: 
 

I. Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje přijetí dotace z rozpočtu 
Středočeského kraje, Středočeského fondu kultury a obnovy památek, Podpora 
kultury - KUL/KUL/00145/2025 ve výši 110 000 Kč.  

 
II. Zastupitelstvo obce ukládá starostovi smlouvu podepsat. 

 

Hlasování: pro   10          proti:     0            zdrželi se: 0 
 
Návrh byl přijat jako usnesení č. 5/2025/11 
 
________________________________________________________________________ 
 
K bodu č. 12 – Schválení Dohody o změně veřejnoprávní smlouvy uzavřené mezi 
Statutárním městem Kladnem a obcí Lány o zajišťování výkonu přenesené 
působnosti ve věcech přestupků   
 
 
Starosta obce Lány JUDr. Ernest Kosár předkládá zastupitelům ke schválení Dohodu o 
změně veřejnoprávní smlouvy uzavřené mezi Statutárním městem Kladnem a obcí Lány 
podle ustanovení § 63 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších 
předpisů (uveřejněné ve Věstníku Středočeského kraje pod č. 14/VS/2010) – zajišťování 
výkonu přenesené působnosti ve věcech přestupků. 
 
 
Změna veřejnoprávní smlouvy spočívá ve výši úhrady. Obec Lány nově bude Statutárnímu 
městu Kladnu hradit 2 000 Kč za každý oznámený přestupek. 
 
 
Diskuse: ----------------- 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

I. Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje Dohodu o změně veřejnoprávní 
smlouvy uzavřené mezi Statutárním městem Kladnem a obcí Lány podle 
ustanovení § 63 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších 
předpisů (uveřejněné ve Věstníku Středočeského kraje pod č. 14/VS/2010) – 
zajišťování výkonu přenesené působnosti ve věcech přestupků. 
 

II. Zastupitelstvo obce ukládá starostovi smlouvu podepsat. 
 

Hlasování: pro   10          proti:     0            zdrželi se: 0 
 
Návrh byl přijat jako usnesení č. 5/2025/12 
___________________________________________________________________ 
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K bodu č. 13 – Schválení Dodatku č. 2 ke smlouvě o dílo – Janustav s.r.o. 
 
Starosta obce JUDr. Ernest Kosár předkládá zastupitelům ke schválení Dodatek č. 2 ke 
Smlouvě o dílo uzavřený mezi společností JANUSTAV s.r.o., Bavorská 856/14, Stodůlky, 
155 00 Praha 5 a Obcí Lány, Masarykovo náměstí 9, 270 61   Lány. 

 

Dodatek č. 2 se uzavírá na základě změnových listů ZL02 – ZL12. 

 

Smluvní strany se s ohledem na skutečnosti uvedené v článku I. dodatku dohodly na níže 
uvedených změnách smlouvy o dílo ze dne 6.3.2024: 
 
Článek IV – Cena díla: 
 
Stávající znění odstavce 2. smlouvy se nahrazuje tímto zněním: 
 
Objednatel se zavazuje, že za provedení díla dle čl.II SoD uhradí zhotoviteli nejvýše 
přípustnou cenu ve výši: 15.027.386,99 Kč bez DPH. DPH z celkové ceny: 3.155.751,27 
Kč 
Celková cena včetně DPH: 18.183.138,26 Kč 
 
Článek VI – Doba provádění díla: 
 
Stávající znění odstavce 1. SoD se nahrazuje tímto zněním: 
 
Závazná maximální doba plnění veřejné zakázky činí 455 dní ode dne zahájení 
stavebních prací. 
 
 
Diskuse: ----------------- 
 
Návrh na usnesení: 
 

I. Zastupitelstvo obce Lány po projednání schvaluje Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo 
uzavřený mezi společností JANUSTAV s.r.o., Bavorská 856/14, Stodůlky, 155 00 
Praha 5 a Obcí Lány, Masarykovo náměstí 9, 270 61   Lány. 

II. Zastupitelstvo obce ukládá starostovi dodatek podepsat. 
 

Hlasování: pro   10          proti:     0            zdrželi se: 0 
 
Návrh byl přijat jako usnesení č. 5/2025/13 
___________________________________________________________________ 
 
 
K bodu č. 14 – Schválení vypsání veřejné zakázky na akci „Pumptrack Lány“ 
 
Místostarosta obce Lány Petr Králíček předkládá zastupitelům ke schválení vypsání 
výběrového řízení na zakázku malého rozsahu „Pumptrack Lány“. 
 
Administrátorem veřejné zakázky bude Institut pro veřejné zadavatele, s.r.o. 
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Cena za administraci je 46.000 Kč bez DPH. 
 
Předpokládaná cena pumptrackové dráhy dle položkového rozpočtu je 2 936 665 Kč bez 
DPH. 
 
Diskuse: 
 
Místostarosta obce Petr Králíček upřesňuje, že máme vydané stavební povolení, které 
bylo podáno v prosinci 2024. Nyní můžeme vypsat výběrové řízení na zhotovitele. 
Poptávali jsme si u dvou firem vypsání veřejné zakázky. Firma Institut pro veřejné 
zadavatele podala nižší nabídku. 
 
Starosta obce JUDr. Kosár doplňuje, že bychom rádi získali také dotaci na vybudování 
tohoto sportoviště. 
 
Místostarosta obce Petr Králíček doplňuje, že jsme podali 2 žádosti o dotaci. První ze 
Středočeského kraje, kterou jsme nezískali a nyní máme podanou žádost u ČEZ nadace – 
Oranžové hřiště 2025. Dotace byla podána na částku 1 800 000 Kč. Zatím čekáme na 
vyhodnocení, které by mělo být v průběhu června nebo července. 
 
Zastupitel Jakub Joachim se dotazuje, nyní schvalujeme vyhlášení výběrového řízení, kdy 
bude vyhlášené zatím nevíme? 
 
Starosta obce JUDr. Ernest Kosár odpovídá, že je to opět příprava před létem, kdy se 
nějakou dobu neuvidíme.  
 
Místostarosta obce Petr Králíček doplňuje, že Institut pro veřejné zadavatele nyní bude 
zpracovávat výzvu veřejné zakázky a následně vše bude vyhlášeno. 
 
Zastupitelka Martina Hořejší se dotazuje, zda nyní schvalujeme veřejnou zakázku nebo 
jen její vyhlášení?  
 
Místostarostka obce Ing. Ivana Píšová doplňuje, že nyní schvalujeme vypsání veřejné 
zakázky (zpracování výzvy pro vypsání veřejné zakázky), ne firmu, která bude realizovat 
stavbu. 
 
Místostarosta obce Petr Králíček znovu doplňuje, že jsme si poptali nabídky na vypsání 
veřejné zakázky u dvou firem a firma Institut pro veřejné zadavatele byla levnější. Nyní je 
na dohodě s administrátorem veřejné zakázky, v jaké režimu bude zakázka vyhlášena. Ale 
vzhledem k předpokládané ceně to bude zakázka malého rozsahu.  Vše se nejspíš 
pozdrží kvůli nadcházejícím prázdninám, záleží, jak dlouho bude trvat vypsání VZ, 
následné vyhodnocení a samotná realizace. Je možné, že do měsíce bude vybrán 
zhotovitel a bude na dohodě, kdy bude samotný projekt realizován. 
Dále doplňuje, že součástí celého lesního areálu bude i workoutové hřiště, které je nyní 
poptáváno. Oslovili jsme 3 firmy a čekáme na zaslání cenových nabídek na cvičící sestavy 
včetně povrchové úpravy vyhrazeného prostoru. Dále bychom postupně v areálu rádi 
vybudovali asfaltový ovál na inline a další úpravy, aby celý areál byl multifunkční. 
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Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje vypsání výběrového řízení na zakázku 
malého rozsahu „Pumptrack Lány“. 
 
Hlasování: pro   10          proti:     0            zdrželi se: 0 
 
Návrh byl přijat jako usnesení č. 5/2025/14 
___________________________________________________________________ 
        
K bodu č. 15 – Diskuse  
 
Starosta obce JUDr. Ernest Kosár informuje přítomné o zahájení prací na přeložce 
elektriky v ulici Sadová. Následně se bude vypisovat výběrové řízení na komunikaci, které 
bude koncem roku a samotná realizace se předpokládá v únoru nebo v březnu 2026. 
Stavba kabin pokračuje, máme rozpočet na nábytek, realizovat se budou nádrže na vodu 
z vrtu, aby se mohlo zalévat z vrtu. Dále proběhli zahradnické úpravy u Muzea T.G.M. a 
na náměstí. Proběhlo jednání mezi Statky ČZU a obcí Lány ohledně převodu pozemků na 
Zemanově stezce. Statky ČZU vytipují pozemky, které by nám převedli. Udělal by se 
směna pozemků a nebylo by již nic propachtováno.  Probíhá revize pozemků a staveb 
z Katastrálního úřadu, hodně občanů nemá zapsané stavby v katastru. Pracovníci katastru 
nemovitostí budou vyzývat občany k nápravě. Revize bude probíhat do konce roku 2026. 
 
Občan Vašírova se dotazuje, zda snížením kapacity MŠ Lány bude zachována rezerva 
pro případně nově příchozí děti? 
 
Místostarostka obce Ing. Ivana Píšová odpovídá, že i snížením kapacity MŠ Lány bude 
rezerva zachována. Všem žadatelům o přijetí do MŠ Lány bylo vyhověno, a i tak zůstává 
dostatečná rezerva. 
 
Zastupitel obce Jakub Joachim poděkoval všem za návštěvu prvního letního kina a 
zároveň pozval všechny přítomné na nadcházející akce: 

- 19.7.2025 Gulášfest 
- 25.7.2025 Letní kino – Moře na dvoře 
- 16.8.2025 Letní kino – Kouzlo derby 

 
Občan Vašírova se dotazuje, zda by bylo možné umístit odpadkový koš k lavičkám do 
parčíku na „Vohrádce“. 
 
Místostarosta obce Petr Králíček odpovídá, že instalaci odpadkového koše obec zajistí. 
 
Zastupitel obce Vladan Picka žádá o umístění informačních cedulí s nápisem ZÁKAZ 
SKLÁDKY v okolí modelářského letiště. Dále všechny přítomné zve na Tankovou bitvu RC 
modelů tanků, která se koná 13.7.2025 od 13:00 hodin na modelářském letišti.   
 
Žákyně 2. třídy ZŠ Lány přednesla zastupitelům obce svůj návrh na zachování hnízd pro 
jiřičky, které si staví hnízda na budově a znečišťují tak fasádu a okenní parapety. Navrhuje 
zakoupit pro jiřičky tzv. JIŘIČNÍK, do kterého by při hnízdění příští rok jiřičky přesídlili a 
nevytvářeli tak hnízda na budově. Cena za JIŘIČNÍK s devíti hnízdícími budkami je cca 
44 000 Kč.  
 
Projekt své žákyně podpořila i třídní učitelka, která doplnila, že v okolí ZŠ hnízdí také 
rorýs. Je potřeba těmto ptáčkům pomoct, aby nevymizeli.  
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Starosta obce konstatuje, že obec ve spolupráci s ornitologickou společností Fénix 
instalovala v okolí obce a v obci 30 ptačích budek. Společnost Fénix vytipovala vhodná 
místa a nyní po dobu 3 let se bude o budky starat a pozorovat jejich obsazenost. 
Dále přislíbil, že návrhem na pořízení „JIŘIČNÍKU“ a pořízení dalších ptačích budek se 
bude zabývat. Do areálu ZŠ se žádné budky zatím neinstalovali kvůli probíhající stavbě. 
Jakmile bude stavba dokončena osloví společnost Fénix o vytipování vhodných míst 
k umístění dalších budek v areálu ZŠ Lány. 
 
Zastupitelka obce Martina Hořejší navrhuje, že na pořízení ptačích budek, nebo jiných 
hnízdících zařízení se dají použít také prostředky z fondu SRPDŠ. 
 
Žákyně spolu s paní učitelkou poděkovaly zastupitelům za vyslyšení návrhu a za 
vstřícnost. 
 
Zastupitelka obce Martina Hořejší informovala všechny přítomné o tom, že TJ Sokol Lány 
získal dotaci od Středočeského kraje na zateplení sokolovny ve výši 628 000 Kč. Díky 
získané dotaci se může udělat i zateplení přístavby a výměna střešní krytiny na přístavbě 
budovy. Práce pokračují dle harmonogramu a termín realizace do konce září 2025 by se 
měl stihnout.  
Plastiku sokola se podařilo z budovy sejmout téměř bez poškození. Vzhledem k její váze 
se na budovu už vracet nebude a v budoucnu se uvažuje o jejím umístění v areálu 
sokolovny. Byla pořízena detailní fotodokumentace a 3D scan celé plastiky. 
 
 
 
Dále se do diskuse nikdo nepřihlásil a zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 19:01 hod. 
___________________________________________________________________ 
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SOUHRN PŘIJATÝCH USNESENÍ 
Z VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE LÁNY 5/2025 

ze dne 23. června 2025 
 

 
 
 
5/2025/1 Zastupitelstvo obce Lány schvaluje ověřovatele zápisu Petra Šidíka a Viléma 

Hamouze, zapisovatelku Terezu Lomberskou.  
 
5/2025/2 Zastupitelstvo obce Lány schvaluje program dnešního zasedání. 
 
5/2025/3 Zastupitelstvo obce Lány schvaluje kontrolu usnesení č. 4/2025 z veřejného 

zasedání ZO ze dne 19.5.2025. 
 
5/2025/4 Zastupitelstvo obce Lány schvaluje zápis č. 4/2025 z veřejného zasedání ZO 

ze dne 19.5.2025. 
 
5/2025/5 Zastupitelstvo obce Lány po projednání schvaluje rozpočtovou změnu č. 

4/2025 – příloha č. 1 
 
5/2025/6 Zastupitelstvo obce Lány po projednání schvaluje žádost ředitelky ZŠ Lány 

Mgr. Ivety Vrabcové o přijetí peněžního daru ve výši 100 000 Kč od Spolku 
rodičů a přátel dětí školy, se sídlem Lány, Školní 93, 270 61. 

 
5/2025/7 Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje žádost ředitelky MŠ Lány 

Jaroslavy Titzové o snížení kapacity Mateřské školy Lány, se sídlem Lány, 
Školní 373, 270 61 pro školní rok 2025/2026 na 88 dětí. 

 
5/2025/8  Zastupitelstvo obce Lány po projednání schvaluje v souladu s § 123 odst 2 a 

4 zákona č. 561/2004 Sb., školský zákon a podle § 6 vyhlášky č. 14/2005 
Sb., o předškolním vzdělávání v platném znění pro školní rok 2025/2026 výši 
úplaty za předškolní vzdělávání v MŠ Lány ve výši 650,-Kč / měsíc. 

 
5/2025/9  Zastupitelstvo obce Lány po projednání schvaluje v souladu s § 123 zákona 

č. 561/2004 Sb., školský zákon pro školní rok 2025/2026 výši úplaty za pobyt 
ve školní družině ve výši 100,-Kč / měsíc. 

 
5/2025/10 Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o využití obecního systému 

odpadového hospodářství pro zpětný odběr odpadních elektrozařízení se 
společností ASEKOL a.s., se sídlem Československého exilu 2062/8, Praha 
4, 143 00. 

 
Zastupitelstvo obce ukládá starostovi smlouvu podepsat. 

 
 
5/2025/11 Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje přijetí dotace z rozpočtu 

Středočeského kraje, Středočeského fondu kultury a obnovy památek, 
Podpora kultury - KUL/KUL/00145/2025 ve výši 110 000 Kč.  

 
Zastupitelstvo obce ukládá starostovi smlouvu podepsat. 
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5/2025/12 Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje Dohodu o změně veřejnoprávní 

smlouvy uzavřené mezi Statutárním městem Kladnem a obcí Lány podle 
ustanovení § 63 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění 
pozdějších předpisů (uveřejněné ve Věstníku Středočeského kraje pod č. 
14/VS/2010) – zajišťování výkonu přenesené působnosti ve věcech 
přestupků. 

 
Zastupitelstvo obce ukládá starostovi smlouvu podepsat. 

 

 
5/2025/13 Zastupitelstvo obce Lány po projednání schvaluje Dodatek č. 2 ke Smlouvě o 

dílo uzavřený mezi společností JANUSTAV s.r.o., Bavorská 856/14, 
Stodůlky, 155 00 Praha 5 a Obcí Lány, Masarykovo náměstí 9, 270 61   
Lány. 

Zastupitelstvo obce ukládá starostovi dodatek podepsat. 
 

 
5/2025/14 Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje vypsání výběrového řízení na 

zakázku malého rozsahu „Pumptrack Lány“. 
 
 
 
 
 
 
Petr Šidík     Petr Šidík, v.r. 
Ověřovatel                     ………………………………………………                                     
 
 
Vilém Hamouz           Vilém Hamouz, v.r.  
ověřovatel      ………………………………………………  
 
 
JUDr. Ernest Kosár                   JUDr. Ernest Kosár, v.r.  
Starosta                  ……………………………………………… 
  
  

 
Ing. Ivana Píšová    Ing. Ivana Píšová, v.r.  
Místostarostka    ……………………………………………… 
                         
 
 
 
 
Zapsala: Tereza Lomberská 
Zápis vyhotoven dne: 30.6.2025 


